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ZUIVELORGANISATIES.
Van de Maandag te Venlo gehouden vergadering van den Zuid-Ned. Zuivel-
bond  en  het  Botercontrólestation  Maastricht  deelden  wij  reeds  de  voor-
naamste besluiten mede. Hieronder volge een uitvoeriger verslag:

Zuid-Ned. Zuivelbond.
De voorzitter de heer Jan Truijen, burgemeester te Meijel, opent de drukbe-
zochte vargadering met den christelijken groet en het de aanwezigen welkom, 
bijzonder de autoriteiten op zuivelgebied als de heeren Reitsma algemeen se-
cretaris van den Fed. Ned. Zuivelbond en Keiser, rijksbotervisiteur.

De secretaris, de heer Ament, Roermond doet mededeeling van de door de 
verschillende kringen benoemde leden der commissies van aankoop en van 
comptabiliteit. Verder wordt mededeeling gedaan, dat op de algemeene ver-
gaderingen gestemd zal worden overeenkomstig de hoeveelheid door de fa-
brie ken verwerkte melk. Het bestuur stelt voor dat deze wijze van stemmen 
ook zal worden ingevoerd voor de kringsvergaderingen.

Een der aanwezigen vreest, dat de stoom-zuivelfabrieken daardoor een over-
wegende meerderheid zullen verkrijgen boven de hand-krachtfabrieken.
De voorzitter antwoordt, dat geen vereeniging meer dan vijf  stemmen kan 
verkrijgen.

Overigens is het niet billijk, dat b.v. een fabriek, die 3 millioen K.G. melk ver-
werkt, slechts evenveel stemmen uitbrengt als een fabriek met 300.000 KG. 
Daar  geen  stemming  wordt  gevraagd,  wordt  het  bestuursvoorstel  zonder 
stemming aangenomen.

2. De stoomzuivelfabrieken Boekel, Eersel, Uden en Oostrum Venray worden 
als nieuwe leden aangenomen.

3. De secretaris deelt mede, dat het nieuwe gebouw der botermijn te Maas-
tricht, gebouwd door de Mij. tot Expl. van Staatsspoorwegen binnenkort zal 
worden geopend. De inventaris van het oude gebouw kan niet meer worden 
gebruikt. Het bestuur stelt voor, de oude banken te schenken aan een instel-
ling als kerk, patronaat of school, daar ze voor een ander doel weinig waarde 
hebben. Zoo kan ook de bond een goed werk doen. Voor de houten loodsen is 
een  prijsaanbieding  ingekomen.  De  aankoopcommissie  heeft  ze  ook  ge-
vraagd. Het bestuur stelt voor, ze tegen den door anderen geboden prijs aan 
deze commissie af te staan.

De heer Koten,  Grevenbicht, stelt voor, het bondsbestuur te machtigen, de 
houten loodsen gratis af te staan aan de aankoopcommissie, een afd. van 
den bond, als het hoofdbestuur dit goed oordeelt.
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De secretaris meent, dat de prijs, die aan de aankoopcommissie zal worden 
gevraagd, niet hoog is. Spr. weet niet, of het wenschelijk is, dat de Bond aan 
de Aankoopcommissie een geschenk geeft, daar alle vereenigingen vrij blij-
ven, om al of niet van de aankoopcommissie  gebruik te maken.
De voorzitter neemt de aanvulling van den heer Koten over, waarna de be-
stuursvoorstellen worden aangenomen.

4. Begrooting 1913. De inkomsten en uitgaven worden op f 42.000 geraamd. 
Tot de inkomsten behoort een post van f 36.000 voor inhoudingen naar de 
geproduceerde boter. De onvoorziene uitgaven worden op f 4.220 geraamd, 
waaruit o.m. zal betaald worden de huur van het nieuwe mijn gebouw, welke 
nog niet is vastgesteld, doch vermoedelijk f 2.500 zal bedragen.
De begrooting wordt goedgekeurd.

Besloten wordt verder f 1.200 uit te trekken voor de vertegenwoordiging op 
de Wereldtentoonstelling 1913 te Gent, van groot belang voor den Z. N. Zui-
velbond, wegens den afzet van boter naar België. Ook de Friesche exportver-
eeniging zal daar exposeeren in het belang van den afzet van kaas en het 
plan dezer vereeniging is, daarvoor ook  f  1.200 te besteden terwijl de Fed. 
Ned. Zuivelbond f 1.200 geeft voor beider expositiën.

De voorzitter acht aan deze expositie  veel  voordeelen verbonden voor den 
bond. Ze zal in het belang, zijn der boterprijzen.

Daar sluit de voorzitter de vergadering en opent die van het Botercontrólesta-
tion Maastricht.

1. Door een uitgevaardigd Kon. Besluit zijn enkele kleine wijzigingen noodig 
in het reglement doch hoe deze wijziging zal worden geformuleerd, is nog niet 
uitgemaakt. Een commissie van deskundigen is het daarover nog niet eens.
Daar deze wijzigingen aan de wijze der centrale niets veranderen, stelt het 
bestuur voor, het bestuur te machtigen de noodige wijzigingen aan te bren-
gen. De voorzitter zich bij deze woorden aansluitende, licht dit voorstel nog 
eenigszins toe, waarna het wordt aan genomen.

2  Begrooting  1913  De  ontvangsten,  en  uitgaven  worden  geraamd  op 
f 10.250. De uitkomsten naar de geproduceerde boter worden op f 7.450 ge-
raamd (30 cent per 100 KG.) de contributie (f 10 per aangesloten vereeni-
ging) op f 1.200.
De begrooting wordt goedgekeurd.

De heer Reisma verzoekt een nauwkeurige invulling der vragenlijsten met 
het oog op de Ongevallenverzekering, daar moet worden nagegaan, of er al of 
niet reden voor premiebetaling bestaat. Het is voorgekomen, dat een melk-
vervoerder, waarvoor jarenlang premie was betaald, geen uitkeering kreeg, 
toen hem een ongeval overkwam, omdat ten onrechte premie was betaald.
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De leeraar-machinist van den Fed. Ned. Zuivelbond geeft een aantal nuttige 
wenken over de behandeling der machinerieën, in verband ook met te hou-
den machinisten-cursussen.

Nadat nog eenige huishoudelijke zaken zijn besproken, sluit de voorzitter de 
vergadering met een woord van dank voor de belangstelling.
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